
Vrtec pri Osnovni šoli Simona Gregorčiča 

Kobarid Svet staršev vrtca, šolsko leto 2024/25 

 
ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV VRTCA, 

ki je bila 25. 9.2024 ob 17. uri v zbornici Vrtca Kobarid 
 

 
Prisotni predstavniki devetih oddelkov vrtca Kobarid (centralne skupine s podružnicami) ter 
ravnatelj OŠ Simon Skočir in pomočnica ravnatelja za vrtec Monika Ivančič. 

 

 
Dnevni red: 

1. potrditev predlaganega dnevnega reda, 

2. konstituiranje Sveta staršev vrtca, izvolitev predsednika in namestnika, 

3. pregled in potrditev Poročila o uresničevanju letnega delovnega načrta vrtca za šolsko 
leto 2023/24, 

4. potrditev Letnega delovnega načrta vrtca za šolsko leto 2024/25, 

5. poročila predstavnikov posameznega oddelka, 

6. razno. 

 

 
K 1. točki 
 
Prisotni so predlagani dnevni red soglasno 

potrdili. 

K 2. točki 

Člani sveta staršev smo bili imenovani na roditeljskih sestankih. 

Na glasovanje je bil podan predlog, da glasovanje izvedemo javno. Člani sveta staršev so 
soglasno potrdili in sprejeli SKLEP: 

Glasovanje na svetu staršev bo javno. 

Svet staršev vrtca je izmed članov izvolil predsednika in njegovega namestnika. Za predsednico je 
bila predlagana Petra Volarič, za namestnika predsednice pa Sebastjan Kolenc. Oba sta se s 
kandidaturo strinjala. 

Prisotni člani sveta staršev vrtca so soglasno sprejeli dva SKLEPA: 

Predsednica Sveta staršev vrtca za 2024/25 je Petra Volarič. 

Namestnik predsednice Sveta staršev vrtca za 2024/25 je Sebastjan Kolenc. 



Predstavnica v Svetu zavoda šole tudi za šolsko leto 2024/25 ostaja Petra Volarič. 

 Vodenje sestanka je v prevzela predsednica Petra Volarič. 

K 3. točki  

Po elektronski pošti smo predhodno prejeli v  pregled Poročilo o uresničevanju letnega 
delovnega  plana vrtca za šplsko leto 2023/24. Le tega smo na seji soglasno potrdili.  

 
Prisotni člani sveta staršev vrtca smo soglasno sprejeli SKLEP: Potrdi se Poročilo o 
uresničevanju Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/24. 
 
K 4. točki  

Monika Ivančič  je predstavila letni delovni načrt za šolsko leto 2024/2025.  

Na predstavljen dokument prisotni člani sveta staršev vrtca niso imeli pripomb, soglasno je bil 
sprejet. SKLEP: Potrdi se Letni delovni načrt za šolsko leto 2024/25. 

K 5. točki 

Vsak izmed prisotnih predstavnikov je na hitro povzel potek roditeljskega sestanka svoje 
skupine in splošni vtis o delu v skupini. Težav glede tega ni nikjer, vse dobro teče, brez 
pripomb. Nekateri starši so še posebej pohvalili vzgojitelje njihove skupine. 

Na vrašanje glede spanja, je bilo poudarjeno, da je dnevni počitek del programa (tudi za 
predšolske skupine), vsekakor pa otrok ni primoran spati ampak naj bi se spočil oziroma 
umiril po kosilu. Glede na plan, naravno dela, urnik in število zaposlenih je (sploh po 
podružnicah) nemogoče zagotoviti ločeno varstvo za otroke znotraj skupine, ki ne spijo. 
Prakticira se, da otrok v miru leži na ležalniku, tiho riše ali gleda knjigice. 

S strani podružničnega oddelka v Smasteh je bila naslovljena prošnja / predlog glede pomoči 
za omogočanje sprehodov otrok. Le to naj bi bilo v teku dogovora oziroma že urejeno. 

Izpostavljena pa je sicer bila vse višja cena vrtca. Le ta se je v zadnjih letih zelo povišala, 
predvsem v primerjavi s sosednjimi občinami. Omenjeno je bilo, da se na primer cena vrtca v 
občini Bovec od leta 2022 ni spreminjala in ostaja bistveno nižja kot v Kobaridu. Tako 
ravnatelj kot pomočnica ravnatelja sta povedala, da je cena vezana na normativ, število 
(prostih) mest, obratovalnih stroškov in zakododaje na državni ravni, ki se prenese na občino. 
Podan je bil predlog, da se temo glede cene vrtca umesti med točke dnevnega reda katere 
izmed prihodnjih sej sveta staršev. 

K 6. točki 

Dodatnih vprašanj ni bilo. 

Urnik vrtca ustreza, ni priporočil / prošenj po spremembi. 

Obveščeni smo bili, da je organiziran prevoz in spremstvo otrok na predstave v Kobarid tudi 
za podružnico iz Breginja. 

 

 
Sestanek končan ob 18:00. 

 
 
 

Zapisal:  
Sebastjan Kolenc 

 
 


